
SCHRIFTELIJKE VRAGEN

RAAD 2014

Datum: 4 augustus 2014

Aan de voorzitter van de raad

Steller vragen: PVV

Onderwerp : reclamecampagne “Almere houdt van”

Op de zenders van RTL zijn sinds kort TV reclames te zien die zijn gemaakt door het bedrijf Three ID B.V. 
Volgens de website van dat bedrijf moeten de commercials de bestaande campagne “Almere Houdt van” 
versterken. Uit het antwoord op ambtelijke vragen is mij gebleken dat deze onlangs gestarte TV-
reclamecampagne “Almere houdt van” * € 185.000,-- kost. Het college wordt verzocht de volgende vragen 
schriftelijk te beantwoorden:

1. Wat wordt met de reclamecampagne exact beoogd? Zijn er met betrekking tot de resultaatmeting van deze 
campagne indicatoren vastgesteld en zo ja wat zijn deze? Wanneer wordt het resultaat van de campagne 
gemeten en bekend gemaakt? Zijn de kosten van het meten van de resultaten inbegrepen in het opgegeven 
bedrag van € 185.000,--?

2. Welke kosten zijn er exact in het genoemde bedrag van € 185.000,-- begrepen. Betreft het hier alle kosten 
verband houdende met de TV reclamecampagne of gaat het slechts om het kopen van de zendtijd? Wilt u de 
algehele kosten meedelen, opgesplitst naar kostenpost? 

3. Op 9 januari 2014 is door het college aan de raad medegedeeld dat het totale budget voor de 
mediastrategie € 1.102.500,-- bedraagt. In de presentatie is uitdrukkelijk geen melding gemaakt van een 
landelijke TV commercial. Waarom is hier nu toch voor gekozen? Waarom is er voor gekozen de eerste twee 
commercials midden in de zomervakantie te starten? Hoeveel van het totale budget voor de mediastrategie is 
inmiddels besteed?

4. De campagne lijkt deel uit te maken van het nieuwe motto “Almere houdt van jou”. Deze campagne heeft 
sinds 16 juli 2013 een officiële gemeentelijke facebooksite **. Op deze site is op het moment van het 
opstellen van deze vragen helemaal niets te zien, laat staan de commercials, en heeft de pagina slechts 23 
“likes”. De filmpjes zijn wel vindbaar op Youtube via het kanaal van de maker van de commercials. Op het 
moment van opstellen van deze vragen hadden de 4 filmpjes bij elkaar een schamele 200 “views”. Waarom 
wordt er niet gewerkt met een fatsoenlijke integrale campagne zodat de commercials beter gezien worden?

5. Het is onduidelijk hoe de marketingstrategie “Almere houdt van jou” waartoe de commercials blijkens de 
beantwoording van de ambtelijke vragen behoren, zich verhouden tot de slogan “Het kan in Almere”. “Almere 
houdt van jou” wordt feitelijk nergens gebruikt terwijl dit volgens de presentatie op 9 januari 2014 wel de 
bedoeling leek te zijn. Wat is er eigenlijk nog over van de slogan “Almere houdt van jou” en hoe verhoudt zich 
dat tot de bekendere slogan “Het kan in Almere” 

* https://www.youtube.com/watch?v=WiJAZ-M_8ds 
   https://www.youtube.com/watch?v=g-qchGK_cGY 
** https://www.facebook.com/pages/Almere-houdt-van-jou/505599666178782 
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